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PROTOKÓŁ NR 16/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  kwiecień 2016 r.



Protokół Nr 16/16 z dnia 26 kwietnia 2016 roku

z  posiedzenia  połączonych stałych Komisji  Rady Miasta  tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,

Zdrowia    i  Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji  Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta

Grajewo,  odbytego  w dniu  26  kwietnia  2016  roku. Miejsce  posiedzenia   -  sala  konferencyjna

Komendy Powiatowej Policji w Grajewie (ul .Woj. Polskiego 74A - 19-200 Grajewo). Posiedzeniu

przewodniczyła-  Pani  Monika  Stefańska   -  Przewodnicząca  Komisji    Oświaty,  Kultury,  Sportu,

Zdrowia i Rodziny    Rady Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 13.00

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 20 radnych

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

 9. Fidura Jerzy

 10.Formejster Wojciech Szczepan

 11.Grabowska Wioleta

 12. Maleszewski Wojciech Dariusz

  13.Mścichowski Andrzej



14. Niewiarowski Andrzej

15. Opara Anna

16. Paszkowski Tomasz

17.Podlaski Kazimierz

18.Purwin Daniel

19.Stefańska Monika

20.Stuchła Marcin

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3. Informacja na temat funkcjonowania boisk „Orlik” oraz innych obiektów sportowych

w mieście:

a) dostępność boisk dla mieszkańców miasta;

b) wykorzystanie przez szkoły, kluby sportowe i sekcje sportowe;

c) stan boisk.

4. Informacja o formach pomocy ludziom znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej,

chorym i w podeszłym wieku (formy pomocy MOPS, Klubu Seniora, Środowiskowego

Domu Samopomocy).

5. Informacja na temat świadczenia usług komunalnych dotyczących funkcjonowania cmentarza

komunalnego, szaletu miejskiego, prowadzenia działalności ochronnej przed bezdomnymi

zwierzętami oraz zapewnienie im opieki w schronisku dla zwierząt.

6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu  z  dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu

działania i składów osobowych;

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez członka ochotniczej

straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym;

d) zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejskiego

Domu Kultury w Grajewie i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego



Centrum Kultury;

e) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w

Grajewie;

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Zamkniecie obrad.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącą obrad:

Panią Monikę Stefańską  Przewodniczącą Komisji Oświaty......RM.

Pani Monika Stefanska- Przewodnicząca Obrad

Dokonała  otwarcia  posiedzenia  połączonych  Komisji  Rady  Miasta,  witając  wszystkie  przybyłe

osoby. Stwierdziła, że na stan 20 członków trzech Komisji aktualnie w posiedzeniu bierą udział

wszyscy  członkowie,  co  stanowi  o  prawomocności  obrad.  Następnie  podziękowała  Panu

Komendantowi  Policji  za  zaproszenie  do  swojej  siedziby  i  umożliwienie  odbycia  posiedzenia

Komisji RM.

Ad 2  ./-   Przyjęcie porządku posiedzenia połączonych Komisji /

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząc Obrad

Odczytała  proponowany  porządek  obrad  wspólnego  posiedzenia  trzech  stałych  Komisji  Rady

Miasta, w wersji przesłanej w korespondencji, po czym zwróciła się z zapytaniem  o ewentualne

wnioski,  uwagi?  W związku  z  brakiem  takich  zgłoszeń  zarządziła  głosowanie  w  sprawie  jego

przyjęcia- w wersji przedstawionej. 

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Komisje w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęły porządek obrad w przedstawionej

wersji. 

Głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz .

Pan Burmistrza wraz z Przewodniczącą Rady Miasta wręczyli Panu Markowi Sienkiewiczowi

Komendantowi Policji kwiaty z okazji imienin z przesłaniem dobrej współpracy z samorządem

grajewskim.



Pan Komendant Policji podziękował za życzenia oraz także wyraził nadzieję na dobrą współpracę.

Następnie przedstawił Dzielnicowych Komendy Powiatowej Policji w Grajewie w  osobach:

st. sierż. Szymon Gordon Rejon Nr 2

mł. asp. Piotr Danowski Rejon Nr 3

mł.asp. Krzysztof Ciszyński Rejon Nr 4

oraz

I Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji

w Grajewie Pana kom. Krzysztof Kuligowski 

Realizacja porządku obrad:

ad 3 /Informacja na temat funkcjonowania boisk „Orlik” oraz innych obiektów sportowych

w mieście:/

a) dostępność boisk dla mieszkańców miasta;

b) wykorzystanie przez szkoły, kluby sportowe i sekcje sportowe;

c) stan boisk.

/Informacja  stanowi Zał. Nr 4 do prot./.

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, a następnie głos oddała Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka

Sportu i Rekreacji w Grajewie pana Pawłowi Zalewskiemu

Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Pokrótce przedstawił Informację na temat funkcjonowania i wykorzystania bazy sportowej 

składającej się z: 

- dwóch stadionów piłkarskich

- hali sportowej,

- dwóch boisk do piłki siatkowej plażowej

- kompleksu Boisk Orlik 2012

- Miasteczka Ruchu Drogowego

- siłowni zewnętrznych

- Pływalni Miejskiej

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Podziękowała sprawozdawczy po czym otworzyła dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 



Poprosił o informację na temat meczu juniorów Polska-Białoruś w Grajewie.

Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział,  że  bliższych szczegółów jeszcze nie  zna.  Aktualnie  czeka na bardziej  konkretne

informacje w tej sprawie. 

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Zwróciła się z zapytaniem, czy z zapytaniem, czy byłaby możliwość , by pływalnie miejską na stałe

wyposażyć  w  wodny  tor  przeszkód,  ponieważ  cieszył  się  on  dużym  zainteresowaniem  wśród

mieszkanców. 

Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział,  że  16  i  17  kwietnia  dzieci,  młodzież,  oraz  dorośli  rywalizowali  podczas

pokonywania wodnego toru przeszkód na Pływalni Miejskiej. Organizatorem zawodów był Miejski

Ośrodek Sportu i Rekreacji, oraz szkoła pływania Aqua Sport Grajewo. W sobotę rywalizowały

dzieci  ze  szkół  podstawowych,  oraz  gimnazjalnych  w  kategoriach  chłopców i  dziewczyn.  Dla

najlepszych organizatorzy przygotowali upominki, oraz dyplomy. W niedzielę rywalizacja została

podzielona na dwie kategorie – dzieci, oraz dorośli.

„Cieszymy się bardzo, że pomysł z uruchomieniem na pływalni wodnego toru przeszkód spotkał się

z  tak  dużym zainteresowaniem mieszkańców.  Widać,  że  tego typu atrakcja  przyciągnęła  osoby

zainteresowane  aktywnym  spędzeniem  weekendu.  Wysoka  frekwencja  na  pływalni  podczas

weekendowego  udostępnienia  wodnego  toru  przeszkód  pozwala  nam  myśleć  o  cyklicznej

organizacji  tego  typu  dodatkowych  atrakcji  na  pływalni”.  Koszty wynajmu urządzenia  pokryła

firma Aqua Sport – to ok. 1000 zł. Zapewnił o podejmowaniu działań mających na celu pozyskanie

takiego toru. 

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Jak  wynika  z  tabelki  frekwencja  na  basenie  spada  i  w  związku  z  tym  poprosiła

o wyjaśnienie tej sytuacji. 

Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział, że naturalną jest rzeczą, że w okresach letnich frekwencja spada, pomimo różnych

ofert kierowanych do mieszkańców. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Powiedział, iż należałoby powrócić do pomysłu obniżenia cennika za grotę solną, bo jak wynika

z tabeli frekwencji korzysta z niej coraz mniej osób.

Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział,  że jest gotowy do rozmów w tej  sprawie, aczkolwiek zwrócił uwagę, że decyzja

jednak należy do burmistrza.



Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Zaproponował  dyskusję  w  tym  temacie  po  jutrzejszej  sesji  Rady  Miasta.  Będąc  przy  głosie

poinformował, że o  godz. 10.30 wyjeżdża w sprawach służbowych do Zabiela, dlatego też jeśli

ktoś  ma  pytania  dotyczące  omawianych  dokumentów,  w  tym  projektów  uchwał  będących

przedmiotem dzisiejszych obrad, to prosił o zgłaszanie ich teraz.

Pan Wojciech Formejster -Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

Powiedział iż należałoby rozważyć zakup nowych kamer na stadion, aby polepszyć widoczność

osób przebywających na tym obiekcie. 

Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Powiedział, że w jego ocenie obecne kamery spełniają swoje wymogi, po czym swoje stanowisko

obudował szerokim kontekstem merytorycznym.

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji

Zadał pytanie, czy w czasie lipcowej przerwy technicznej na pływalni również i pracownicy zostaną

oddelegowani na urlopy oraz czy zostaną przedłużone im umowy o pracę?

 Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział, że w lipcu tego roku planowane jest zrobienie przerwy. Obiekt będzie wyłączony na 

okres od tygodnia do trzech, wszystko uzależnione jest od czasu w jakim niezbędne prace 

gwarancyjne wykona firma „ PRIBO-EPB” sp. z o.o. w Ełku dodatkowo w czasie trwania przerwy 

planowane jest wykonanie prac remontowych oraz przegląd techniczny całej pływalni. Urlopy będą

wykorzystywane w okresie od 1-18 lipca.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Zwróciła się z zapytaniem o koszty utrzymania boisk „ Biały Orlik”?

 Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział, że z budżetu miasta trzeba dołożyć ok. 20 tys. zł do ich utrzymania

Pani Wioleta Grabowska- Członek Komisji

Zapytała się, czy został zatrudniony kierownik na pływalni a jeśli tak to od kiedy?  

 Pan Paweł Zalewski- Dyrektor MOSiR

Odpowiedział, że został zatrudniony p. Brzózko, ponieważ była taka potrzeba oraz powstały 

oszczędności finansowe . Dodał, że jeśli temat wymaga uzupełnienia to taką informację może 

złożyć na piśmie w BRM.

Pani Wioleta Grabowska- Członek Komisji

Ad vocem odpowiedziała, że może być na jutrzejszej sesji.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Złożył  informację na temat  sporu sądowego z  firmą „ PRIBO-EPB” sp.  z  o.o.  z  Ełku,  którą

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. Podkreślił, że to dzięki wspólnym wysiłkom udało



się  oddać pływalnię mieszkańcom do użytkowania. Dodał, że w związku z tym, że projekt był

dofinansowany z UE, w ramach RPO WP 2007-2013, 10 mln zł,  odbyła się kontrola z  urzędu

marszałkowskiego, która wypadła pozytywnie bez kar pieniężnych

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknęła realizację tego punktu i zarządziła

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat funkcjonowania boisk „Orlik” oraz

innych obiektów sportowych w mieście, w tym:

a) dostępność boisk dla mieszkańców miasta;

b) wykorzystanie przez szkoły, kluby sportowe i sekcje sportowe;

c) stan boisk.

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad  4  /   Informacja o formach pomocy ludziom znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej,

chorym i w podeszłym wieku (formy pomocy MOPS, Klubu Seniora, Środowiskowego

Domu Samopomocy/

/Informacja  stanowi Zał. Nr  5  do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  a  następnie  głos  oddała  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka

Pomocy Społecznej w Grajewie pani Teresie Kalinowskiej-Kakareko.

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS

Pokrótce  przedstawiła  Informację  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej

w Grajewie w obszarach tematycznych: 

1/ działalność MOPS oraz jednostek organizacyjnych w roku 2015 ( Klub Seniora, Klub „ Zdrowie

i Trzeźwość” oraz świetlicy środowiskowej przy Klubie)

/Informacja  stanowi Zał. Nr  6 do prot./

2/działalność  Zespołu  Interdyscyplinarnego  ds  przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  i  ofiar

przemocy w Grajewie za rok 2015

/Informacja  stanowi Zał. Nr  7 do prot./

3/  ocena zasobów pomocy społecznej 

/Informacja  stanowi Zał. Nr 8  do prot./



Podziękowała  również  Komendantowi  Policji  za  współprace  z  Ośrodkiem  i  pomoc

w rozwiązywaniu problemów rodzin objętych opieką społeczną.

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem o asystenta rodziny?

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS

Odpowiedział, że asystentura rodziny polega na towarzyszeniu rodzinie z dziećmi w poszukiwaniu

wyjścia z trudnej sytuacji życiowej. Asystenci są przydzielani tylko wtedy, gdy konieczność taka

wyniknie z analizy sytuacji rodziny przeżywającej problemy na wniosek pracownika socjalnego lub

na mocy decyzji sądu rodzinnego. W roku 2015 asystenturą objęto 16 rodzin, w których wychowuje

się 42 dzieci.  Asystent rodziny – osoba przez pewien czas wspierająca rodzinę, aby w przyszłości

samodzielnie potrafiła pokonywać trudności życiowe, zwłaszcza dotyczące  opieki i  wychowania

dzieci.  Asystent  rodziny,  aby skutecznie i  efektywnie  wywiązać  się  z  nałożonych obowiązków,

może równocześnie pracować z  nie więcej  niż z 15 rodzinami,  stad też na przyszły rok będzie

dwóch  asystentów.  Nie  mniej  jednak dodała,  że  na  rynku  pracy brakuje  ludzi  z  odpowiednim

wykształceniem. 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta

Zwrócił się z zapytaniem o program Rodzina 500 Plus.

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS

Odpowiedziała, że wnioski o świadczenia można składać już od prawie miesiąca. W Grajewie za

projekt rodzina 500+ odpowiada Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Do tej pory wpłynęło ich

około 1200. MOPS świadczenia będzie wypłacał od 11 maja.  Wszystkie  rodziny,  które złożyły

wniosek, bądź złożą do lipca, otrzymają pieniądze z wyrównaniem. W tym roku łącznie na konta

grajewskich rodzin wpłynie 9 milionów złotych, a w 2017, 10 milionów.

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty….RM 

Zwrócił się z zapytaniem o ustawowy termin wypłaty tego świadczenia?

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS

Odpowiedziała,  że  do  końca  czerwca.  W przypadku  wniosków  złożonych  po  1  lipca  2016  r.

obowiązuje zasada, że w przypadku kompletnego wniosku złożonego do 10 dnia miesiąca włącznie,

decyzja i wypłata za ten miesiąc do końca tego miesiąca.  Wniosek złożony po 10 dniu danego

miesiąca  oznacza,  że  decyzja  i  wypłata  będą  najpóźniej  ostatniego  dnia  kolejnego  miesiąca,

z wyrównaniem za cały miesiąc w którym wniosek został złożony.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknęła realizację tego punktu i zarządziła

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o formach pomocy ludziom znajdującym się

https://pl.wikipedia.org/wiki/Wychowanie
https://pl.wikipedia.org/wiki/Opieka
https://pl.wikipedia.org/wiki/Rodzina_(socjologia)


w trudnej sytuacji materialnej, chorym i w podeszłym wieku (formy pomocy MOPS, Klubu

Seniora, Środowiskowego Domu Samopomocy).

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad  5   /Informacja  na  temat  świadczenia  usług  komunalnych  dotyczących  funkcjonowania

cmentarza    komunalnego,  szaletu  miejskiego,  prowadzenia  działalności  ochronnej  przed

bezdomnymi   zwierzętami oraz zapewnienie im opieki w schronisku dla zwierząt./

/Informacja  stanowi Zał. Nr 9 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzył  realizację punktu jak wyżej, a następnie głos oddała Naczelnikowi Wydz. Gospodarki

Komunalnej Urzędu Miasta panu Bogdanowi Wojsławowiczowi.

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Pokrótce omówił Informację na temat świadczenia usług komunalnych w zakresie:

1) cmentarza komunalnego

2) szaletu miejskiego

3) zapobiegania bezdomności zwierząt

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Odwołując  się  do  przedłożonej  informacji,  powiedział,  że  jest  zdziwiony  tym,  że  koszty

administrowania  cmentarzem komunalnym w 2015  roku  wyniosły  233,469,00  zł,  a  przychody

z pobranych opłat  za usługi cmentarne wyniosły zaledwie 121.140,00 zł. Następnie po raz kolejny

zwrócił się z zapytaniem kiedy zostanie wykonana ewidencja kwater na cmentarzu?

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Odpowiedział, że:

- w tych kosztach administrowania cmentarza nie została uwzględniona komercja, po czym temat

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. Dodał, że po wprowadzeniu nowych stawek opłat

koszty powinny się zbilansować ;

- PUK sp. z o.o. przymierza się do ewidencji kwater cmentarnych, ale wymaga to zakupu programu

interaktywnego ewidencji grobów.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zapytał się o wysokość podwyżki za usługi cmentarne?

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Odpowiedział, że na poziomie 50-70%, co stanowiło urealnienie cen i kosztów.



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknęła realizację tego punktu i zarządziła

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat świadczenia usług komunalnych

dotyczących funkcjonowania cmentarza komunalnego, szaletu miejskiego, prowadzenia

działalności ochronnej przed bezdomnymi zwierzętami oraz zapewnienie im opieki

w schronisku dla zwierząt.

/ głosowanie: 19głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz. 10.10

ogłosiła przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.25. 

ad  6   /  – procedowanie nad projektami uchwał Rady Miasta skierowanymi przez burmistrza./ 

ad 6a/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów

dzierżawy i najmu   dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas

oznaczony   do 3 lat/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 10do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze zaopiniowania poddała projekt uchwały o którym mowa wyżej, po czy zwróciła się

z  zapytaniem,  czy  ktoś  chciałby  w  tym punkcie  zabrać  głoś?  W związku  z  brakiem zgłoszeń

poddała go pod głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat- bez poprawek

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 6b/ - zaopiniowanie projektu uchwały   zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady

Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 11 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze  zaopiniowania  poddała  projekt  uchwały  o  którym  mowa  wyżej,  informując,  że

z przyczyn osobistych złożyła  rezygnację z funkcji członka Komisji Rewizyjnej RM. Dodała, że



składa za to akces pracy w Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego RM. 

Pani Wioleta Grabowska- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Podziękowała  pani  radnej  Stefańskiej  i  za  bardzo  dobrą,  rzeczową współpracę  w realizowaniu

zadań przez Komisję Rewizyjną RM. 

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Ad vocem powiedziała, że także jest zadowolona ze współpracy z przewodniczącą i pozostałymi

członkami Komisji Rewizyjnej. Następnie zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur do składu

Komisji Rewizyjnej. 

Pan Ryszard Chiliński – zgłosił Tomasza Babula ( nie wyraził zgody)

Pan Edward Boć- zgłosił Daniela Purwina ( wyraził zgodę)

Pani Wioleta Grabowska- zgłosiła Pana Andrzeja Mścichowskiego (  złożoną wcześniej zgodę

wycofał)

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń zamknęła listę zgłoszeń i zarządziła głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie

powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych;

- wypełnienie paragrafu 1.

1) w związku z rezygnacją Pani Moniki Stefańskiej z funkcji członka Komisji Rewizyjnej
odwołuje się ją ze składu w/w Komisji i wybiera się ją do składu Komisji Budżetu i Rozwoju

Gospodarczego;

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz./

2) w związku z rezygnacją Pana Daniela Purwina z funkcji członka Komisji Budżetu
i Rozwoju Gospodarczego odwołuje się go ze składu w/w Komisji i wybiera się go do składu

Komisji Rewizyjnej;

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 6c/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie    ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego

otrzymywanego przez członka ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym lub

szkoleniu pożarniczym/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 12 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze zaopiniowania poddała projekt uchwały o którym mowa wyżej, po czym zwróciła się



z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głoś? W związku z brakiem zgłoszeń poddała

go pod głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości

ekwiwalentu pieniężnego otrzymywanego przez członka ochotniczej straży pożarnej za udział

w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym- bez poprawek

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 6d/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie    zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia

samorządowych instytucji  kultury – Miejskiego    Domu Kultury  w Grajewie  i  Grajewskiej  Izby

Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego   Centrum Kultury;/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze zaopiniowania poddała projekt uchwały o którym mowa wyżej, po czym zwróciła się

z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głoś? W związku z brakiem zgłoszeń poddała

go pod głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie

połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejskiego Domu Kultury w Grajewie

i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury-bez

poprawek

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 6e/ -  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie     zmieniająca uchwałę w sprawie nadania

Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w Grajewie/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14  do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze zaopiniowania poddała projekt uchwały o którym mowa wyżej, po czym zwróciła się z

zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głoś? W związku z brakiem zgłoszeń poddała

go pod głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie nadania



Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej w

Grajewie- bez poprawek

/ głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 6f/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej

miasta Grajewo na lata 2016 – 2027/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 15 .do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze zaopiniowania poddała projekt uchwały o którym mowa wyżej, po czym zwróciła się

z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głoś? W związku ze zgłoszeniami otworzyła

dyskusję. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu….RM

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  to  z  budżetu  miasta  muszą  być  pokryte  koszty  opracowania

ekspertyzy technicznej na potrzeby budowy basenu miejskiego w Grajewie- 20 000, 00 zł?

Pan Maciej Bednarko- Zastępca Burmistrza

Odpowiedział,  że  tak.  Następnie  dla  poszerzenia  wiedzy temat  obudował  szerokim kontekstem

merytorycznym. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem czy proponowane zmiany finansowe są odzwierciedleniem ustaleń jakie

zapadły na spotkaniu w GCK?

Pan Maciej Bednarko- Zastępca Burmistrza

Odpowiedział, że tak. 

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

W związku z brakiem kolejnych zapytań zarządziła głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027-bez poprawek

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz./

ad 6g/ - zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta na 2016 rok/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad



Procedurze zaopiniowania poddała projekt uchwały o którym mowa wyżej, po czym zwróciła się

z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głoś? W związku z brakiem zgłoszeń do

dyskusji zarządziła głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta

Grajewo na 2016 rok - bez poprawek

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad i przeszła do kolejnego

tematu.

ad 7. /-   Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta./

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Procedurze  przyjęcia  poddała  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  połączonych  Komisji,  który

wyłożony  był  na  sali  obrad.  W związku  z  brakiem uwag,  co  do  treści  dokumentu   zarządziła

głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 15/16 z dnia 29 marca 2016 roku

z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez poprawek.

( głosowanie: 18 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

ad 8  /- Wolne wnioski i informacje./

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Poruszył następujące kwestie:

- zwrócił się z prośbą o dostarczanie radnym uzasadnień do projektów uchwał dot. wyrażania zgody

na zawarcie  kolejnych umów dzierżawy,  najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i  najemcami

mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

-podjęcie działań w kierunku wyegzekwowania uprzątnięcia nieczystości składowanych na działce

przy ul. Skośnej

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zapytał się o działania dotyczące dworca PKP.

Pan Maciej Bedanrko- Zastępca Burmistrza

Odpowiedział, że w tej sprawie jest ścisła współpraca Burmistrza z Posłem Gwiazdowskim. Temat

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Poruszył temat budowy pół ronda n na skrzyżowaniu ul. Piłsudskiego i ul. Konopskiej.

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM



Odpowiedział, że zostały złożone dokumenty oraz sporządzony protokół ustaleń Dodał, że projekt

musi uzgodniony ze wszystkimi służbami.

ad 9/-   Zamknięcie Obrad./ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia podziękowała za

udział, zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

Przewodniczący Obrad

 / Przewodnicząca Komisji Oświaty ... ....RM/         

                                                                                                                     Monika Stefańska

                           

                      

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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